

السادة / إدارة الإفصاح عناية الاستاذة رشا موسى مدير عام إدارة الافصاح

مرفق لسيادتكم اهم ملخص قررات مجلس الإدارة المنعقد يوم الأربعاء الموافق ٢٠٢٥/٨/٦ الساعة الثالثه مساءً وهذا للعلم والاحاطة. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

The Disclosure Department, Att.Ms .Rasha Moussa **Director General of Disclosure Department** Greetings,

Attached is a summary of the most important decisions taken by the Board of Directors during its meeting on Wednesday, August 6, 2025, at 3:00 PM.

This is for your information and information. Regards.

رئيس علاقات المستثمرين Chief of investor relation REGOIN Marwa M. Mounir











Cairo August 6, 2025	القاهرة في ٢/٨/٦
The Disclosure Department,	السادة / إدارة الإفصاح
Att.Ms .Rasha Moussa	عناية الاستاذة رشا موسى
Director General of Disclosure Department	مدير عام إدارة الافصاح
Attached herewith is a summary of the resolutions of the Board of Directors meeting held on 6/8/2025.	مرفق لسيادتكم ملخص قرارات مجلس الادارة المنعقد يوم الأربعاء الموافق ٢٠٢٥/٨٦.
According to the resolution of the Ordinary General Assembly held on May 14, 2025, and documented by the General Authority for Investment and Free Zones on June 11, 2025, regarding the approval to increase the company's issued and paid-up capital from EGP 333,771,300 to EGP 1,001,313,900, with an increase of EGP 667,542,600, distributed over 2,670,170,400 shares at a nominal value of EGP 0.25 per share, through the distribution of bonus shares at a rate of two (2) bonus shares for each original share of the company. The increase is funded from the profits of the fiscal year 2023 as reflected in the company's financial statements for the period ending December 31, 2024. Accordingly, the capital after the increase shall be EGP 1,001,313,900, and the Board of Directors is authorized to amend Articles (6) and (7) of the company's Articles of Association.	طبقا لقرار الجمعية العامة العادية المنعقدة بتاريخ ٢٠٢٥/٥/١ والموثقة من الهيئة العامة للاستثمار و المناطق الحرة ٢٠٢٥/٦/١ بشأن الموافقة على الترخيص بزيادة رأس مال الشركة المصدر والمدفوع من مبلغ بزيادة قدرها ٢٠٢٥/١،٣٠٠ جنيه مصري الى ٢٠٠٠/١،٣١، بنيه مصري، بزيادة قدرها ٢٠٢٠/١،٢٠٠ جنيه مصري موزعة على عدد ٠٠٠،١٧٠،١٠ بسهم، بقيمة اسمية ٢٠٠٠ جنيه للسهم الواحد، وذلك عن طريق توزيع أسهم مجانية بواقع (٢ سهم) مجاني لكل سهم أصلي من أسهم الشركة ، ممولة من ارباح العام المالى ٣٢٠ والظاهرة بالقوائم المالية للشركة عن الفترة المنتهية في في ١٠٢/٢/١١ ليصبح رأس المال بعد الزيادة ، ١٠٠١،٣١٣,٠٠٠ بينة مصري و تفويض مجلس الادارة بتعديل المادة (٦) و (٧) من النظام الاساسي للشركة.
The Board of Directors approved the amendment of Articles (6) and (7) of the Company's Articles of Association to read as follows:	وافق مجلس الإدارة على تعديل المادة (٦، ٧) للنظام الاساسى للشركة ليصبح كالتالى:

Article (6) before amendment:

The authorized capital of the company is EGP 1.5 billion (one billion and five hundred million Egyptian Pounds), and the issued and paid-up capital is set at EGP 333,771,300 (three hundred thirty-three million, seven hundred seventy-one thousand, and three hundred Egyptian Pounds), distributed over 1,335,085,200 shares (one billion, three hundred thirty-five million, eighty-five thousand and two hundred shares), with a nominal value of EGP 0.25 (twenty-five piasters) per share. All shares are cash shares and fully paid.

Article (6) after amendment:

The authorized capital of the company is EGP 1.5 billion (one billion and five hundred million Egyptian Pounds), and the issued and paid-up capital has been set at EGP 1,001,313,900 (one billion, one million, three hundred thirteen thousand and nine hundred Egyptian Pounds only), distributed over 4,005,255,600 shares (four billion, five million, two hundred fifty-five thousand and six hundred shares), with a nominal value of EGP 0.25 (twenty-five piasters) per share. All shares are cash shares and fully.

المادة (٦)قبل التعديل:

حدد (راس مسال الشسركة المسرخص بسه ١,٥ مليسار جنيسة (مليار وخمسمائة مليون جنية مصرى) وحدد رأس مال المصدر والمسدفوع بمبلسغ ٢٣٣,٧٧١,٣٠٠ جنيسه مصسرى (ثلاثمائة ثلاثة وثلاثون مليوناً وسبعمائة وواحد وسبعون ألفاً وثلاثمائة جنية مصرى) موزعاً على ٢٥,٢٠٠،٥٣٠، سهم (مليار وثلاثمائة وخمسة وثلاثون مليون وخمسة وثمانون ألأف ومائتا سهم) (قيمة كل سهم ٢٠،٠ قرشاً خمسة وعشرون قرشا) وجميعها أسهم نقدية مسددة بالكامل.

المادة (٦) بعد التعديل

حدد (راس مسال الشسركة المسرخص بسه ١,٥ مليسار جنيسة مليار وخمسمائة مليون جنية مصرى) وحدد رأس مال المصدر والمدفوع بمبلغ إلى ١,٠٠١,٣١٣,٩٠٠ جنيه مصرى (مليار ومليون وثلاثمائة وثلاثة عشر الف وتسعمائة جنيه مصرى لا غير)موزعاً على ٢,٠٥٠,٠٥٠ سهم (اربع مليسارات وخمسة مليون ومائتان وخمسة وخمسون الف وستمائه سهم) (قيمة كل سهم ٢٥ قرشاً وعشرون قرشاً) وجميعها أسهم نقدية مسددة بالكامل.







Article (6) before amendment:

المادة (٧) قبل التعديل

The company's capital consists of 1,335,085,200 shares, with a nominal value of EGP 0.25 (twenty-five piasters) per share. The full value of the capital has been paid. All company shares are ordinary shares and are owned by the shareholders as follows:

يتكون رأس مال الشركة من أسهم عددها (١٩٣٥٠٨٥٢٠٠) سهم وقيمتة الإسمية (٢٠٠٠) جنيها خمسة وعشرون قرشاً وقد تم سداد قيمتة بالكامل وجميع أسهم الشركة عادية ومملوكة للمساهمين على النحو التالى:

shareholder	النسبة / percentage	عدد الاسهم/ shares	المساهمين
Holding for Construction and Development	72.25%	964.613.604	الشركة القابضة للتشيد والتعمير
Legal persons, banks, investment funds and individuals.	27.75%	370.471.596	أشخاص أعتبارية وبنوك وصناديق أستثمار وأفراد.
Total	100%	1.335.085.200	الاجمالي

Article (7) after amendment:

المادة (٧) بعد التعديل

The company's capital consists of 4,005,255,600 shares, with a nominal value of EGP 0.25 (twenty-five piasters) per share. The full value of the capital has been paid. All company shares are ordinary shares and are owned by the shareholders as follows:

يتكون رأس مسال الشركة مسن أسهم عددها (٢٠٠٥، قرشا) خمسة وعشرون قرشاً في المسلمية (٢٠٠٥ قرشا) خمسة وعشرون قرشاً وقد تم سداد قيمتة بالكامل وجميع أسهم الشركة عادية ومملوكة للمساهمين على النحو التالى:

shareholder	النسبة / percentage	shares /عدد الاسهم	المساهمين
Holding for Construction and Development	72.25109%	2.893.840.812	الشركة القابضة للتشيد والتعمير
Legal persons, banks, investment funds and individuals.	27.74891%	1.111.414.788	أشخاص أعتبارية وبنوك وصناديق أستثمار وأفراد.
Total	100%	4.005.255.600	الاجمالي







To authorize both the Chairman of the Board of Directors and the Managing Director & CEO, each individually, to take all necessary legal procedures before the Financial Regulatory Authority, the Egyptian Exchange, Misr for Central Clearing, Depository and Registry (MCDR), the General Authority for Investment (GAFI), the Commercial Registry (Chamber of Commerce), the Bar Association, and all other relevant authorities, in connection with the implementation of the increase in the issued and paid-up capital, and to sign the amendment to Articles (6) and (7) of the Company's Articles of Association, as well as to make any modifications requested by the aforementioned entities. They shall also have the right to delegate or authorize others to act on their behalf.

تفويض كلا من رئيس مجلس الادارة / والعضو المنتدب والرئيس التنفيذي منفردين في إتخاذ كافة الإجراءات القانونية اللازمة أمام كل من الهيئة العامة للرقابة المالية والبورصة المصرية وشركة مصر المقاصة والإيداع والقيد المركزي والهيئة العامة للإستثمار والتاشير بالسجل التجاري (الغرفة التجارية) ونقابة المحامين وكافة الجهات في إتخاذ كافة الإجر اءات اللازمة المتعلقة بتنفيذ زيادة رأس المال المصدر وألمدفوع والتوقيع عقد التعديل المواد أرقام (٦) و (٧) من النظام الاساسي وادخال اي تعديلات تطلبها الجهات المذكورة ولهما الحق في تفويض أو توكيل ما ينوب عنهما.

الرئيس التنفيذي العضو المنتدب ونانب رئيس مجلس الادارة Vice Chairman, Managing Director & CEO

Dr.Eng .(Sameh Elsaved)

رئيس علاقات المستثمرين Chief of investor relation هروهمبار (مروة محمد منير

Marwa M. Mounir

